

Referat styremøte 5/2021

Dato: Mandag 12. april

Tidspunkt: 19.00

Sted: Google meet pga Covid-restriksjoner.

Innkalte: Marit Rakvaag, Atle Jacobsen, Karin Stangeland, Aimee Ryan, Eli Tøge, Kjetil Helgeland, Marthe Skårland, Eline Therese Bø Svendsen, Anne C. Aadnesen, Jeanette Sunde, Iselin Johansen, Synne Eie og Tiril Byberg.

Ikke møtt: Atle Jacobsen

Meldt avbud: Aimee Ryan, Kjetil Helgeland, Synne Eie

Sekretær: Jeanette Sunde

Tilstede: Iselin Johansson, Marthe Skårland, Eline Therese Bø Svendsen, Tiril Byberg, Jeanette Sunde, Anne Christine Aadnesen, Marit Rakvåg, Eli Tøge og Karin Stangeland

Sak 29/2021 GODKJENNING AV INNKALLING, SAKSLISTE, PROTOKOLL

Grus er blitt levert

Nettside er i gang.

Diskusjon:

Vedtak: Innkalling, saksliste og protokoll godkjent.

SAK 30/2021 BREV OG MELDINGER

- ref sak 28/2021 Klubbsatsningsmøte 26/4
Dato for medlemsmøte er satt til mandag 26.4. Invitasjon er sendt ut til klubbens medlemmer.
Styrearbeid i praksis på nett, er kun en intro. Skal arrangeres ved en senere anledning
- Oppdatering fra spillemiddelkomiteen
Har ikke fått tilbakemelding på rapporten. Det har vært purret, men ikke fått svar.
Verdivurdering som er gjort er basert på slik området er opparbeidet, og ikke slik det var når Mastra startet arbeidet med drenering og bygging av anlegget. Ønsker å få saken fremmet politisk, ønsker å få vist politiker ut på anlegget og som kan tale vår sak.
- Forespørsel fra oppstallør etter oppfordring fra veterinær om å ha eget høy firkantballe lagret på anlegget, da hesten ikke tåler høyet som er inkludert i stalleien.
Konklusjon: Styret sier ja til å prøve dette frem til sommeren, med forbehold om at det holdes til anvist plass ettersom dette er råd gitt av veterinær.

Diskusjon:

Vedtak:

SAK 31/2021 ØKONOMI

Klubben har hatt 270000 i inntekt, fra starten av året og frem til og med mars.

Mangler ca 31000 i medlemskontingent som ikke er tatt med.

Fakturaer fra trenere som kommer inn og utfakturering av treninger, tilbakedateres til siste dag for den måneden det gjelder for å få det på rett måned. Forfallsdato settes 10 dager fra faktura sendes ut.

Diskusjon:

Vedtak:

SAK 32/2021 RIDESKOLE (SYNNE EIE ER INVITERT TIL Å DISKUTERE DENNE SAKEN)

Synne hadde ikke anledning til å stille, men har sendt forslag til invitasjon/påmelding til rideleir. Synne inviteres på nytt til å gi en tilbakemelding om rideskolen ved neste møte.

Diskusjon:

Vedtak:

SAK 33/2021 EVENTUELT

- Sponsoravtaler, mulige sponsorer
Marit kaller inn til sponsormøte, og tar med kake.
- Nettside
- Firma for container tømning, Eltervåg. Ikke sjekket.
Terje Øvrebø mulig at han kan lagre møkk i fra paddocker.
Mulig at hestemøkk kan tørkes og selges som sponsorgave.
Høre med Kjetil om hva som må gjøres med hengeren for å sette den i stand. Mulig at alt treverk må byttes ut. Høre om det er noen på stallen som kan være med å stelle den i stand.
- Rideleir er satt opp i uke 25, også prøve å finne en uke til nærmere skolestart.
- Problem med høyposer ikke passer i tønner, Synne tar tak i dette.
- Følger med på restriksjoner som kan komme, kan komme nye før kommende kurs som er satt opp.

Diskusjon:

Vedtak: